
                    
 

Jaarverslag schooljaar 2023-2024 
 

Medezeggenschapsraad 
 
 
De Medezeggenschapsraad (MR) van het Palet overlegd 6 keer per schooljaar bij elkaar. Dit jaar 
bestond de MR uit Wanda ten Asbroek, Kim Rombouts en Monique Waanders (namens het 
personeel) en Astrid Leferink, Matthijs Mensink en Henk Jan Brokers (namens de ouders). Directrice 
Miriam van der Heide sluit deels aan tijdens de vergadering. 
 
Tijdens dit overleg komen verschillende zaken aan bod, maar vaste agendapunten zijn: Mededelingen 
vanuit de directie (o.a. zaken rondom het personeel en formatie, onderwijskundige zaken, financiën en 
beleidsstukken). Daarnaast staan mededelingen vanuit MR, het team en GMR op de agenda. In het 
bijzonder hebben we daarnaast ook gesproken over de volgende zaken 
 
Nieuwbouw Het Palet 
Gaandeweg het jaar kreeg de nieuwe school steeds meer vorm. In het voorjaar is begonnen met de 
sloop van het oude gebouw. Na het leggen van de fundering werd het nieuwe gebouw al steeds meer 
zichtbaar en werd op 28 juni het hoogste punt bereikt. De oorspronkelijke oplevering in december 
2024 is echter niet meer haalbaar, dit zal voorjaar 2025 worden. 
 
Vakantierooster 
Jaarlijks stemt de MR in met het voorstel met betrekking tot de schoolvakanties van het daarop 
volgende jaar. Dit jaar kwam dit instemmingsvoorstel vrij laat, waardoor wij als MR het gevoel hadden 
dat we niet echt invloed hadden op de uitkomst hiervan. Daarnaast leeft het gevoel dat de 
basisscholen zich steeds meer moeten voegen aan de wensen van het Voortgezet Onderwijs. Zo 
schuift bijvoorbeeld de meivakantie steeds verder naar voren. Hoewel dit landelijk beleid is, en wij als 
MR van het Palet hier zeer weinig invloed op hebben, hebben we toch een signaal afgegeven dat wij 
hier aandacht voor zouden willen hebben.  
 
Na invoering van het continurooster krijgen de kinderen van onze school dagelijks tot 14.15 les. Dit 
heeft tot gevolg dat er op jaarbasis meer uren worden gemaakt dan wettelijk is voorgeschreven. 
Daarom heeft de directie dit jaar een extra week ter compensatie voorgesteld. Wij hebben hier mee 
ingestemd. 
 
 
Professionalisering en samenwerking GMR 
Het bezoeken van een interessante basiscursus (G)MR heeft ons als MR wel geholpen om iets meer 
structuur in de vergaderingen te brengen en algemene agendapunten verder te concretiseren. Daar 
gaan we het komende jaar verder mee aan de slag. 
 
Dit jaar heeft onze school ook een nieuwe vertegenwoordigster in de Gemeenschappelijke 
Medezeggenschaps Raad, in de persoon van Marleen ter Huurne. Marleen is zelf ook als ouder 
verbonden aan onze school, waardoor de lijntjes wat korter zijn geworden. We hebben nader kennis 
met elkaar gemaakt en afgesproken dat Marleen ook structureel de agenda en notulen van onze MR 
zal krijgen en daarnaast proberen we haar ook in ieder geval één keer per jaar uit te nodigen in onze 
MR vergadering. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk Jan Brokers 


